

ODNOŚNIKI DO ŹRÓDEŁ INTERNETOWYCH

- Andrzej Duda skomentował wysłanie żołnierzy na Ukrainę. „Najbardziej żarliwa dyskusja”*, 26.02.2024, <https://www.rp.pl/konflikty-zbrojne/art39906181-andrzej-du-da-skomentowal-wyslanie-zolnierzy-na-ukraine-najbardziej-zarliwa-dyskusja>.
- APEC Ministerial Meeting 2023, 17.11.2023, <https://www.apec.org/meeting-papers/annual-ministerial-meetings/2023/2023-apec-ministerial-meeting>.
- Atom albo NATO! Ukraina szantażuje Amerykanów? — Zbigniew Parafianowicz i Piotr Zychowicz*, 20.10.2024, <https://www.youtube.com/watch?v=besYCfC74L4>.
- A Pathway to Equitable Math Instruction. Dismantling Racism in Mathematics Instruction. Exercises for teachers to reflect on their own biases and change their instructional practice*, maj 2021, https://equitablemath.org/wp-content/uploads/sites/2/2020/11/1_STRIDE1.pdf.
- Bartosiewicz M., Chawryło K., *Sukces bez przełomów: szczyt BRICS w Rosji*, OSW, 25.10.2024, <https://www.osw.waw.pl/pl/publikacje/analizy/2024-10-25/sukces-bez-przelomow-szczyt-brics-w-rosji>.
- Bartoszewicz A., *Donald Trump, Zielony ład, koniec wojny na Ukrainie?*, 21.07.2024, <https://www.youtube.com/watch?v=kBpShrEnTUI>.
- Barwicki J., *Dystrybucja produkowanych artykułów rolnych w aspekcie wyżywienia ludności świata*, XXVIII Międzynarodowa Konferencja Naukowa nt. „Problemy zrównoważonego rolnictwa, ochrona obszarów wiejskich, zasobów wodnych i środowiska”, 21–22.09.2022, <https://www.itp.edu.pl/files/18.-Barwicki-J..pdf>.
- Benjamin Netanjahu przemówił przed Kongresem USA. Przed budynkiem tłumy protestujących*, 24.07.2024, <https://www.rp.pl/polityka/art40862751-benjamin-netanjahu-przemowil-przed-kongresem-usa-przed-budynkiem-tlumy-protestujacych>.
- Biden: Będziemy bronić każdego centymetra terytorium NATO*, 22.02.2022, <https://www.rp.pl/konflikty-zbrojne/art35732821-biden-bedziemy-bronic-kazdego-centymetra-terytorium-nato>.
- Boguski A., *W USA walczą z rasizmem w matematyce. Nie chcą pogłębiania „białej dominacji” przez przymuszanie uczniów do udzielania poprawnych odpowiedzi*, 19.02.2021, https://bezpprawnik.pl/rasizm-w-matematyce/#goog_rewarded.
- BRICS Summit, Kazan. 22–24.10.2024, <https://brics-russia2024.ru/en/docs/>.
- Broda K., *Zelenski: Biden zgodził się na użycie broni z USA do ataków na terytorium Rosji*, 31.05.2024, <https://www.gazetaprawna.pl/wiadomosci/swiat/artykuly/9518175,zelenski-biden-zgodzil-sie-na-uzycie-broni-z-usa-do-atakow-na-terytor.html>.
- Burrell I., *Inside Google HQ: What does the future hold for the company whose visionary plans include implanting a chip in our brains?*, Independent.co.uk, 20.07.2013, <https://www.independent.co.uk/tech/inside-google-hq-what-does-the-future-hold-for-the-company-whose-visionary-plans-include-implanting-a-chip-in-our-brains-8714487.html>.

- Chiński reaktor za 1 bilion dolarów „sztuczne słońce” drogą do taniej i zielonej energii*, 21.03.2022, <https://zielonagospodarka.pl/chinski-reaktor-za-1-bilion-dolarow-sztuczne-slonce-wlasnie-stal-sie-piec-razy-goretszy-od-slonca-5506>.
- Ciborowska A., *Dekodowanie języka inżynierów neosocjalizmu*, „Nasz Dziennik” z 20 lutego 2014, nr 42(4884), <https://naszdzienik.pl/mysl/68806,dekodowanie-jezyka-inzynierow-neosocjalizmu.html>.
- Comerford R., *Macron wzywa do wstrzymania dostaw broni do Izraela używanej w Strefie Gazy*, przeł. S. Gołdyn, 9.10.2024, <https://pressglobal.pl/Salon-Polityczny/macron-wzywa-do-wstrzymania-dostaw-broni-do-izraela-uzywanej-w-strefie-gazy>.
- Czy grozi nam totalitaryzm cyfrowy?*, Instytut Spraw Obywatelskich, <https://instytut-sprawobywatelskich.pl/czy-grozi-nam-totalitaryzm-cyfrowy/>.
- Ditrich R., *Najwięksi producenci ropy naftowej na świecie. Nie prowadzi ani Arabia Saudyjska ani Rosja*, 14.10.2023, <https://obserwatorgospodarczy.pl/2023/10/14/najwieksi-producenci-ropy-naftowej-na-swiecie-nie-prowadzi-ani-arabia-saudyjska-ani-rosja/>.
- Doktryny nuklearne Rosji i USA w kontekście wojny na Ukrainie*, 3.07.2024, <https://ine.org.pl/doktryny-nuklearne-rosji-i-usa-w-kontekscie-wojny-na-ukrainie/>.
- Drewniak T., Zychowicz P., rozmowa pt. *Nadchodzi atak z kosmosu? Bomby atomowe w rosyjskich satelitach? – gen. Tomasz Drewniak i Zychowicz*, <https://www.youtube.com/watch?v=YP6AJebdacQ>.
- Drozdowski W., *Łopaty turbin wiatrowych najtrudniejsze do recyklingu*, 10.02.2020, <https://www.cire.pl/artykuly/opinie/155372-lopaty-turbin-wiatrowych-najtrudniejsze-do-recyklingu>.
- Dzierżanowski P., *Szczyt Przyszłości ONZ a Cele Zrównoważonego Rozwoju*, PISM, nr 140 (2950), 2024, <https://pism.pl/publikacje/szczyt-przyszlosci-onz-a-cele-zrownowazonego-rozwoju>.
- Dziurdzińska N., *Erdogan: po Palestynie i Libanie Izrael weźmie na cel Turcję*, 1.10.2024, <https://www.pap.pl/aktualnosci/erdogan-po-palestynie-i-libanie-izrael-wezmie-na-cel-turcje>.
- Elon Musk ostrzega użytkowników Starlinka w Ukrainie. Radzi zakamuflować anteny*, 4.03.2022, <https://businessinsider.com.pl/wiadomosci/elon-musk-ostrzega-uzytkownikow-starlinka-radzi-zakamuflowac-antene/p93cgq7>.
- Erdogan w rocznicę ataku terrorystów na Izrael: Netanjahu będzie powstrzymany jak Hitler*, 7.10.2024, <https://tvn24.pl/swiat/izrael-rok-od-napasci-hamasu-receptayyip-erdogan-benjamin-netanjahu-bedzie-powstrzymany-tak-jak-adolf-hitler-st8124008>.
- Film Zimna Prawda odsłaniający kulisy klimatycznego kłamstwa*, 12.05.2024, <https://www.youtube.com/watch?v=AfBh-h6rSGs>.
- Frankel J., *New York Times report says Israel knew about Hamas attack over a year in advance*, 1.12.2023, <https://apnews.com/article/new-york-times-hamas-attack-israel-gaza-6088cad78f5e4153d671fe9b5b819308>.
- George Soros dla “Rz”. Pora na obligacje wieczyste*, „Rzeczpospolita”, 07.05.2020, <https://www.rp.pl/opinie-ekonomiczne/art8949651-george-soros-dla-rz-pora-na-obligacje-wieczyste>.
- Global Governance 2025: at a Critical Juncture*, National Intelligence Council oraz ISS EU Institute of Security Studies, 15.12.2010, <https://www.iss.europa.eu/content/global-governance-2025-critical-juncture>.
- Głogowski D., *W przypadku kolejnej pandemii WHO stanie ponad narodowymi konstytucjami*, 21.02.2022 <https://legart.pl/blog/2022/02/21/w-przypadku-kolejnej-pandemii-who-stanie-ponad-narodowymi-konstytucjami/>.

- Góralczyk B., *Globalny manifest w dobie deglobalizacji*, 3.05.2023, <https://www.obserwatorfinansowy.pl/tematyka/makroekonomia/trendy-gospodarcze/globalny-manifest-w-dobie-deglobalizacji/>.
- Guerrera A., Niall Ferguson: *Krzepnie nowa oś zła, a Biden jest zbyt pasywny*, 4.11.2023, <https://wyborcza.pl/7,179012,30367868,niall-ferguson-atak-hamasu-na-izrael-oznacza-ze-wrocilo-zagrozenie.html>.
- Hanson R., Grissom A.R., Mouton C.A., *The Future of Indo-Pacific Information Warfare: Challenges and Prospects from the Rise of AI*, 14.03.2024, https://www.rand.org/pubs/research_reports/RRA2205-1.html.
- House J.T., Near J.B. i in., *Weather as a Force Multiplier: Owning the Weather in 2025*, 1996, <https://ia601605.us.archive.org/35/items/WeatherAsAForceMultiplier/WeatherAsAForceMultiplier.pdf>.
- Janowski J., *Odpowiedzi na pytania dotyczące projektu „Architektura i infrastruktura Wielkiego Resetu”- studium transformacji ku cywilizacji informacyjnej*, 28.08.2024, https://wr.ans.pw.edu.pl/?page_id=2838.
- Jan Paweł II, *Homilia Ojca Świętego Jana Pawła II podczas Mszy św. w Sandomierzu w trakcie podróży apostolskiej do Polski 5-17.06.1999*, 12.06.1999, https://opoka.org.pl/biblioteka/W/WP/jan_pawel_ii/homilie/sandomierz_12061999.
- Iowa President Results: Trump Wins*, <https://www.nbcnews.com/politics/2024-elections/iowa-president-results>.
- Israel Knew Hamas's Attack Plan More Than a Year Ago*, <https://www.nytimes.com/2023/11/30/world/middleeast/israel-hamas-attack-intelligence.html>.
- Izraelski minister po decyzji ONZ: Nie liczy się, co mówią goje*, 8.06.2024, <https://www.rp.pl/konflikty-zbrojne/art40582731-izraelski-minister-po-decyzji-onz-nie-liczy-sie-co-mowia-goje>.
- Jacobs R., *Trump has said he wants to destroy the “deep state” 56 times on Truth Social*, 1.08.2024, <https://www.citizensforethics.org/reports-investigations/crew-investigations/trump-has-said-he-wants-to-destroy-the-deep-state-56-times-on-truth-social/>.
- Kałach M., *Facebook „bez cenzury”. Tak fact-checkerzy odpowiadają Markowi Zuckerbergowi*, 8.01.2025, <https://wiadomosci.onet.pl/kraj/facebook-bez-cenzury-tak-fact-checkerzy-odpowiadaja-zuckerbergowi/3e7tlrx>.
- Kaplan J., *More Speech and Fewer Mistakes*, 7.01.2025, <https://about.fb.com/news/2025/01/meta-more-speech-fewer-mistakes/>.
- Kosiński M., Stillwell D., Graepel T., *Private Traits and Attributes are Predictable from Digital Records of Human Behaviour*, PNAS Proceedings of the National Academy of Sciences of the United States of America, 2013, 110(15), s. 5802–5805, <https://doi.org/10.1073/pnas.1218772110>.
- Koziół W., *Kto, jak i dlaczego głosował w wyborach w USA?*, 7.11.2024, <https://defence24.pl/geopolityka/kto-jak-i-dlaczego-glosowal-w-wyborach-w-usa-analiza>.
- Kucharczyk M. (oprac.), *„The Washington Post”: Analogowe życie. Młodzi odkrywają pocztówki, winyle i aparaty na klisze*, 30.06.2023, <https://wydarzenia.interia.pl/interia-blizej-swiate/news-the-washington-post-analogowe-zycie-mlodzi-odkrywaja-pocztow,nId,6868958>.
- Lewis J.A., *Technological advancement: the choice before us*, CSIS, 2011, https://csis-website-prod.s3.amazonaws.com/s3fs-public/legacy_files/files/publication/110610_Lewis_GlobalForecast2011.pdf.
- Lewkowicz M.B., *Wyrok ETPCz. „Polki i Polacy nielegalnie inwigilowani”*, 28.05.2024, <https://cyberdefence24.pl/polityka-i-prawo/wyrok-etpcz-polki-i-polacy-nielegalnie-inwigilowani>.

- Łukaszewski J., *Prezydent Duda rozgoryczony słowami Zelenskigo o Polsce na szczycie ONZ*, 21.09.2023, <https://wyborcza.pl/7,75398,30215956,prezydent-duda-rozgoryczony-slowami-zelenskigo-o-polsce-na.html>.
- Majchrzak A., Kostecki M., Litwin P., Cholewa M., *Wielki reset. Minister Czarnek dał 1,5 mln zł na „badanie” i promocję teorii spiskowej*, 10.09.2024, https://demagog.org.pl/analizy_i_raporty/wielki-reset-minister-czarnek-dal-15-mln-zl-na-badanie-i-promocje-teorii-spiskowej/.
- Mark Zuckerberg: *cenзуrowaliśmy reklamy pro-life podczas referendum w Irlandii ws. aborcji*, <https://polskieradio24.pl/artukul/2341078,mark-zuckerberg-cenzurowalismy-reklamy-pro-life-podczas-referendum-w-irlandii-ws-aborcji>.
- Maślanka L., *Francuska ofensywa retoryczna wobec wojny na Ukrainie*, 08.03.2024, <https://www.osw.waw.pl/pl/publikacje/analizy/2024-03-08/francuska-ofensywa-retoryczna-wobec-wojny-na-ukrainie>.
- de Mattei R., *Rok 2021 w świetle objawień fatimskich i prawego rozumu*, przeł. mat, 5.01.2021, <https://www.pch24.pl/roberto-de-mattei--rok-2021-w-swietle-objawien-fatimskich-i-prawego-rozumu,81079,i.html>.
- Mazurowski A., *Tymczasowe aresztowanie narzędziem prokuratora, nadzór sądu iluzoryczny*, 16.09.2021, <https://www.prawo.pl/prawnicy-sady/tymczasowe-aresztowania-w-polsce-niebezpieczny-wzrost,510515.html>.
- Memorandum on security assurances in connection with Ukraine's accession to the Treaty on the Non-Proliferation of Nuclear Weapons*, Budapeszt, 5.12.1994, <https://treaties.un.org/doc/Publication/UNTS/Volume%203007/Part/volume-3007-I-52241.pdf>.
- Menkiszak M., *Rosyjski szantaż wobec Zachodu*, 20.12.2021, <https://www.osw.waw.pl/pl/publikacje/analizy/2021-12-20/rosyjski-szantaż-wobec-zachodu>.
- Miłosz M., *Zachodnie koncerty zarabiają krocie na pomocy Zachodu dla Ukrainy*, publikacja: 28.08.2024, aktualizacja: 13.09.2024, <https://www.rp.pl/biznes/art-41027981-zachodnie-koncerty-zarabiaja-krocie-na-pomocy-zachodu-dla-ukrainy>.
- Minister dziedzictwa Izraela: użycie bomby jądrowej w Gazie jest „opcją”*, 5.11.2023, <https://www.pap.pl/aktualnosci/minister-dziedzictwa-izraela-uzycie-bomby-jadrowej-w-gazie-jest-opcja>.
- Musk E., *An integrated brain-machine interface platform with thousands of channels*, 17.07.2019, <https://www.biorxiv.org/content/10.1101/703801v1>.
- Nasiorowska-Wróblewska D., *Meta bez fact-checkingu. Koniec cenzury czy zalew dezinformacji?*, <https://www.vogue.pl/a/meta-rezygnuje-z-fact-checkingu-to-oznacza-koniec-cenzury-czy-ryzyko-zalewu-dezinformacji>.
- „New York Times” ujawnia szczegóły współpracy wywiadowczej USA i Ukrainy*, 26.02.2024, <https://www.pap.pl/aktualnosci/new-york-times-ujawnia-szczegoly-wspolpracy-wywiadowczej-usa-i-ukrainy-0>.
- Niedziński B., Sikorski w „FT”: *uważam, że mamy obowiązek zestrzeliwać nadlatujące rosyjskie pociski*, 2.09.2024, <https://www.pap.pl/aktualnosci/sikorski-w-ft-uwazam-ze-mamy-obowiazek-zestrzeliwac-nadlatujace-rosyjskie-pociski-0>.
- Nixon w Pekinie czyli tworzenie Frankensteina*, <https://thehill.com/opinion/international/595241-fifty-years-after-nixons>.
- O'Brien R.C., *The Return of Peace Through Strength. Making the Case for Trump's Foreign Policy*, 18.06.2024, <https://www.foreignaffairs.com/united-states/return-peace-strength-trump-obrien>.
- ONZ wpisała Izrael i Hamas na „listę wstydu” w związku z łamaniem praw dzieci*, 8.06.2024, <https://tvn24.pl/swiat/onz-wpisala-izrael-i-hamas-na-liste-wstydu-w-zwiazku-z-lamaniem-praw-dzieci-st7953195>.

- Orzeł K., *Nie, to nie są trumny w kościele w Bergamo*, 23.03.2020, <https://fakenews.pl/spoleczenstwo/nie-to-nie-sa-trumny-w-kościele-w-bergamo/>.
- PATOLOGIE Podatkowe – Tajemnica, Sądy, Doradcy, KSeF – Prof. Witold Modzelewski, <https://www.youtube.com/watch?v=qnbB6LIPuDE>.
- Pawowicz K., *Co z Funduszem Kościelnym? Jest decyzja rządu*, 27.12.2023, <https://www.tysol.pl/a/115035-co-z-funduszem-koscielnym-jest-decyzja-rzadu>.
- Piekielnik T., *Ostrzeżenie: Izrael PLANUJE Atak na Obiekty Nuklearne w Iranie! Polskie Wojsko jest nr 3 w NATO?*, <https://www.bing.com/videos/search?view=detail&q=tomasz+piekielnik+plany+ataku+izraela+na+iran&mid=5E1D5CE004FCFE257C895E1D5CE004FCFE257C89&FORM=VIRE>.
- Pogoda alarmuje: Chińczycy atakują nasz rynek?! Panika w Europie, ale Niemcom to na rękę?!, 5.08.2024, <https://www.youtube.com/watch?v=X-kb5gHCah0>.
- Polska znów bije własny rekord inwigilacji, 1.04.2012, <http://www.tvn24.pl/wiadomosci-z-kraju,3/polska-znow-bije-wlasny-rekord-inwigilacji,205579.html>.
- Polskie dzieci odbierane rodzicom. Bezduszny proceder w Norwegii – konferencja prasowa, 24.08.2018, <https://ordoiuris.pl/rodzina-i-malzenstwo/polskie-dzieci-odbierane-rodzicom-bezduszny-proceder-w-norwegii-konferencja>.
- Postępy w pracach nad tzw. traktatem pandemicznym WHO (stan na czerwiec 2024 r.), 21.06.2024, <https://www.gov.pl/web/zdrowie/postepy-w-pracach-nad-tzw-traktatem-pandemicznym-who-stan-na-czerwiec-2024-r2>.
- Pratt S.F., *When AI Decides Who Lives and Dies. The Israeli military's algorithmic targeting has created dangerous new precedents*, 2.05.2024, <https://foreignpolicy.com/2024/05/02/israel-military-artificial-intelligence-targeting-hamas-gaza-deaths-lavender/>.
- Przybył S., *Gorzkie słowa Zelenskigo pod adresem Polski. „Uwaga trochę osłabła”*, 27.08.2024, <https://wydarzenia.interia.pl/ukraina-rosja/news-gorzkie-slowa-zelenskigo-pod-adresem-polski-uwaga-troche-os,nld,7765310>.
- Remarks at the U.S.-Ukraine Foundation Conference, 13.12.2013, <https://2009-2017.state.gov/p/eur/rls/rm/2013/dec/218804.htm>.
- Roman D., *Zelenski: Polska w zbyt małym stopniu pomaga Ukrainie. Jest reakcja szefów MON i MSZ*, 01.11.2024, <https://wyborcza.pl/7,75398,31432604,zelenski-polska-w-zbyt-malym-stopniu-pomaga-ukrainie-jest.html>.
- Rymarczyk J., wykład pt. *Globalizacja i globalne sterowanie*, http://wiedzainfo.ue.wroc.pl/wykłady/117/globalizacja_i_globalne_sterowanie.html.
- Sachs w „Die Welt” ostrzega Europę przed strategią USA. „Ameryka tolerowałaby długą wojnę”, 01 kwietnia 2022, <https://natemat.pl/404535,sachs-ostrega-europe-przed-strategia-usa-ws-ukrainy>.
- Scenarios for the Future of Technology and International Development, The Rockefeller Foundation i Global Business Network, maj 2010, <https://norberthaering.de/wp-content/uploads/2020/05/Scenarios-for-the-Future-of-Technology-and-International-Development.pdf>.
- Scholz O., *Regierungserklärung von Bundeskanzler Olaf Scholz am 27. Februar 2022*, <https://www.bundesregierung.de/breg-de/aktuelles/regierungserklaerung-von-bundeskanzler-olaf-scholz-am-27-februar-2022-2008356>.
- Schwab K., *The Re-Emergence of Europe*, World Economic Forum, https://www3.ewforum.org/docs/WEF_KSC_Re-emergenceEurope_2012.pdf.
- Skandal w Izraelu. Wywiad wiedział o ataku Hamasu i nie kiwnął palcem, by mu zapobiec. „Mam ochotę płakać, krzyczeć i przeklinać”, 19.06.2024, <https://wiadomosci.onet.pl/swiat/wybuchowe-informacje-w-izraelu-wladze-narazily-mieszkancow-na-atak-hamasu/vjtgi8>.

- Solomyanyuk D., *Recenzja BlackRock: fakty, technologia Aladdin i wpływ na rynki finansowe*, 28.07.2023, <https://incrypted.com/pl/recenzja-blackrock-fakty-technologia-aladdin-i-wplyw-na-rynki-finansowe/>.
- Statut Fundacji im. Stefana Batorego. *Tekst jednolity po zmianach przyjętych przez Radę Fundacji 26 czerwca 2024r.*, <https://www.batory.org.pl/o-nas/statut/>.
- Stawiński K., *Doktryny nuklearne Rosji i USA w kontekście wojny na Ukrainie*, 3.07.2024, <https://ine.org.pl/doktryny-nuklearne-rosji-i-usa-w-kontekscie-wojny-na-ukrainie/>.
- Stefanicki R., *Nixon w Pekinie, czyli tworzenie Frankensteina*, 19.02.2022, <https://wyborcza.pl/7,179012,28125240,nixon-w-pekynie-czyli-tworzenie-frankensteina.html>.
- Stodolak S., *Miliony, które nie wrócą. Ukrainę czeka kryzys demograficzny?*, 11.04.2023, <https://wei.org.pl/2023/aktualnosci/sstodolak/miliony-ktore-nie-wroca-ukrainie-czeka-kryzys-demograficzny/>.
- Stories from the UN Archive: The presentation that launched a war*, 15.02.2024, <https://news.un.org/en/story/2024/02/1146332>.
- Strzałkowski P., *Rok horroru. W trakcie wojny w Strefie Gazy Izrael zabił bezprecedensową liczbę dzieci*, 7.10.2024, <https://wiadomosci.gazeta.pl/wiadomosci/7,114881,31357916,przez-rok-wojny-w-strefie-gazy-izrael-zabil-bezprecedensowa.html>.
- Summit on Peace in Ukraine: Joint Communiqué on a Peace Framework*, 16.06.2024, <https://www.eda.admin.ch/eda/en/fdfa/fdfa/aktuell/dossiers/konferenz-zum-frieden-ukraine/Summit-on-Peace-in-ukraine-joint-communique-on-a-peace-framework.html>.
- Szejna: Polska powinna wesprzeć Izrael w konflikcie z Iranem*, 16.04.2024, <https://www.pap.pl/aktualnosci/szejna-polska-powinna-wesprzec-izrael-w-konflikcie-z-iranem>.
- Szwajcaria. Wystąpienie Andrzeja Dudy na Szczycie w Sprawie Pokoju na Ukrainie*, 15.06.2024, <https://www.prezydent.pl/aktualnosci/wypowiedzi-prezydenta-rp/wystapienia/szwajcaria-wystapienie-andrzeja-dudy-na-szczycie-w-sprawie-pokoju-na-ukrainie,87706>.
- Tajne bazy CIA na Ukrainie. Kreml reaguje na doniesienia z USA*, „New York Times” z 26 lutego 2024, <https://www.nytimes.com/2024/02/25/world/europe/cia-ukraine-intelligence-russia-war.html>.
- Eszelon – Najbardziej Tajny System Szpiegowski*, 23.12.2021, <https://www.bing.com/videos/riverview/relatedvideo?q=Sensacyjne+odkrycie.+Tajny+szpiegowski+system+ww+&mid=01512D7705451A73AA8901512D7705451A73AA89&FORM=VIRE>.
- Tokariuk O., *The US aid package to Ukraine will help. But a better strategy is urgently needed*, updated 14 May 2024, <https://www.chathamhouse.org/2024/04/us-aid-package-ukraine-will-help-better-strategy-urgently-needed>.
- Trzy kraje dołączyły do BRICS. W kolejce czeka kilka następnych*, 27.10.2024, <https://tvn24.pl/biznes/ze-swiata/trzy-kraje-dolaczily-do-brics-w-kolejce-czeka-kilka-nastepnych-st8153289>.
- Twelfth meeting of the Intergovernmental Negotiating Body to draft and negotiate a who convention, agreement or other international instrument on pandemic prevention, preparedness and response*, Geneva, 4–15 November 2024, 5.11.2024, https://apps.who.int/gb/inb/pdf_files/inb12/A_inb12_1Rev1-en.pdf.
- Wąłkuski M., *Takiego sondażu się nie spodziewali. Szok w Iowa*, 3.11.2024, <https://polskieradio24.pl/artukul/3442357,takiego-sondazu-sie-nie-spodziewali-szok-w-iowa>.
- Warning of Its Global Threat on Multiple Levels, World Leaders Stress Urgency of Ending Ongoing Conflict in Ukraine, as General Assembly Debate Continues*, 21.09.2022, <https://press.un.org/en/2022/ga12447.doc.htm>.

- Washington Summit Declaration issued by the NATO Heads of State and Government participating in the meeting of the North Atlantic Council in Washington, D.C.*, 10.07.2024, https://www.nato.int/cps/en/natohq/official_texts_227678.htm.
- Weidmann I., *Kanclerz Niemiec zapowiedział dalsze dostawy broni do Izraela*, 10.10.2024, <https://www.pap.pl/aktualnosci/kanclerz-niemiec-zapowiedzial-dalsze-dostawy-broni-do-izraela>.
- Wojciechowski S., *Terroryzm nadal poważnym zagrożeniem dla światowego bezpieczeństwa*, <https://www.gov.pl/web/rcb/terroryzm-nadal-powaznym-zagrozeniem-dla-swiatowego-bezpieczenstwa>.
- Wypartowicz B., *Plan zwycięstwa Zelenskigo: pokój przez siłę*, 16.10.2024, <https://defence24.pl/wojna-na-ukrainie-raport-specjalny-defence24/plan-zwyciestwa-zelenskigo-pokoj-przez-sile>.
- Wypartowicz B., *Zelęński prosi Polskę o resztę MiGów*, 27.08.2024 <https://defence24.pl/wojna-na-ukrainie-raport-specjalny-defence24/zelenski-prosi-polske-o-reszte-migow>.
- Zaręba S., *Izrael zobowiązany do zapobieżenia ludobójstwu w Strefie Gazy*, Polski Instytut Spraw Międzynarodowych, <https://www.pism.pl/publikacje/izrael-zobowiazany-do-zapobiezania-ludobojstwu-w-strefie-gazy>.
- Zelensky Pitches His 'Victory Plan' to Ukrainian Lawmakers*, <https://www.nytimes.com/2024/10/16/world/europe/zelensky-ukraine-victory-plan-russia.html>.